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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.6.2013  
 

 

 

 

Jozefi: 

Ako chce mesto ďalej riešiť pohyb voľne sa pohybujúcich psov, hlavne v južnej časti. Vo 

večerných hodinách je tam stále tak, ako bolo predtým, nezmenilo sa nič.  

 

Ing. Kolesár: 

Psy, dnes na programe je všeobecne záväzné nariadenie o problematike psov. Pri tejto 

príležitosti bude zrejme aj diskusia, ale po prijatí, čomu pevne verím tohto všeobecne 

záväzného nariadenia bude možnosť prijať potom opatrenia v teréne a vlastne v praxi, pretože 

takto koncipované a navrhnuté VZN ako je dnes, už zodpovedá požiadavkám zákona a je 

vykonateľné v praxi na rozdiel od toho, ktoré bolo minulé. 

Pri problematike psov dopoviem ešte, je naplánovaná kastrácia psov a to celoplošne, v rámci 

celého mesta. Toto tiež bude opatrenie, ktoré prispeje k zabráneniu rozširovania tejto 

neplechy.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


